
Randvere Kooli hoolekogu protokoll nr. 5

Koosoleku toimumise aeg: 14. mai 2024

Koosoleku toimumise algusaeg: 18:00

Koosoleku lõppemise kellaaeg:

Koosoleku toimumise koht: Randvere Kooli II korruse nõupidamiste ruum

Koosoleku juhataja: Hoolekogu esimees Kristlin Nagel

Kutsutud hoolekogu liikmed:

1. Pilary Viin – 1. klasside esindaja, asendusliige Silver Jõekalda

2. Jaak Sepp – 2. klasside esindaja, asendusliige Pirjo Salvet

3. Karl Mänd – 3. klasside esindaja, asendusliige Kristi Ploom

4. Kristlin Nagel – 4. klasside esindaja, asendusliige Grethen Teppan

5. Merle Rüütel – 5. klasside esindaja, asendusliige Marit Pilbas

6. Raul Leemet – 6. klasside esindaja, asendusliige Liisa Kuura

7. Aivar Ormus – 7. klasside esindaja, asendusliige Kersti Kruusmann

8. Marko Laving – 8. klasside esindaja, Kristi Kelder-Eha

9. Katre Plaan – eriklasside lapsevanemate esindaja

10. Marelle Lausmaa – eriklasside lapsevanemate esindaja

11. Triin Rannama – eriklasside lapsevanemate asendusliige

12. Ranek Runthal – eriklasside lapsevanemate asendusliige

13. Margit Šein – eriklasside õpetajate esindaja, asendusliige Ants Kurist

14. Leena Sirp – tavaklasside õpetajate esindaja, asendusliige Tea Reinberk

15. Kristo Madrus – kooli toetava organisatsiooni esindaja

16. Atso Matsalu – Viimsi vallavolikogu esindaja

17. Katrin Markii – Viimsi vallavalitsuse esindaja, asendusliige Maiu Plumer

Kutsutud külalised:

1. Margus Tõnissar – Randvere koolijuht

2. Gerttu Vaher - Algkooli õppejuht (1.-4. klass)

3. Merle Västra - Põhikooli õppejuht (5.-9. klass)

4. Karoli Helia Kolk - Eriklasside õppekoordinaator ja eripedagoog

5. Ninel Sild - Sotsiaalpedagoog

6. Ragner Paevere - Viimsi Halduse juhatuse liige

Koosolekust osavõtnud hoolekogu liikmed:

1. Jaak Sepp – 2. klasside esindaja

2. Kristi Ploom – 3. klasside esindaja asednaja

3. Kristlin Nagel – 4. klasside esindaja

4. Merle Rüütel – 5. klasside esindaja

5. Marit Pilbas – 5. klasside esindaja asendaja

6. Raul Leemet – 6. klasside esindaja (Teams)

7. Aivar Ormus - 7. klasside esindaja (Teams)



8. Marko Laving – 8. klasside esindaja

9. Kristi Kelder-Eha – 8. klasside esindaja asendaja

10. Katre Plaan – eriklasside lapsevanemate esindaja (Teams)

11. Marelle Lausmaa – eriklasside lapsevanemate esindaja

12. Ants Kurist - eriklasside õpetajate esindaja asendaja

13. Tea Reinberk – tavaklasside õpetajate esindaja asendaja

14. Katrin Markii – Viimsi vallavalitsuse esindaja

15. Kristo Madrus - kooli toetav organisatsioon Randvere Külaselts

Kutsutud külalised:

1. Margus Tõnissar – Randvere koolijuht

2. Gerttu Vaher - Algkooli õppejuht (1.-4. klass)

3. Merle Västra - Põhikooli õppejuht (5.-9. klass)

4. Ninel Sild - Sotsiaalpedagoog

Koosoleku kokku kutsunud:

Kristlin Nagel – Randvere kooli hoolekogu esimees

Koosolekult puudunud: Pilary Viin – 1. klasside esindaja, asendusliige Silver Jõekalda

Kutsutud külalised: Karoli Helia Kolk - Eriklasside õppekoordinaator ja eripedagoog, Ragner Paevere -

Viimsi Halduse juhatuse liige.

Päevakord:

1. Randvere kooli ujulakompleks/juurdeehitus – sellega seonduvad vaegtööd ja rahastus.

2. Pilootprojekt - Veibiandurid

3. Koolikaamerad

4. Ametikohtade kaardistus. Lahkuvate õpetajate arv, kes sügisest ei jätka ning põhjused. 1.

klasside õpetajate komplekteeritus, 3. kooliastme personal. Puuduolev personal.

5. Hoolekogu liikme osalemise protsess töövestlustel

6. Randvere koolijuhi tegevusaruanne 30.10.2023-14.05.2024

7. Randvere kooli arengukava ja koolijuhi visioon

8. Hoolekogu tagasiside snäkiautomaadi mõttest

9. Muud küsimused (noortetuba, kooliball)

Päevakorrapunktide arutelu ja otsused:

1. Randvere kooli ujulakompleks/juurdeehitus – sellega seonduvad vaegtööd ja rahastus

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: Eelnevatel hoolekogu koosolekutel on olnud

teemaks juurdeehituse puudujäägid ja vaegtööd ning, kes rahastab parendused. Viimsi

Haldus OÜ, kes on üle võtnud Eviko AS tööd ja kohustused, ei ole olnud valmis puudustega

ning valesti teostatud töid ise finatseerima ning nõuab nende tasumist kooli eelarvest.

Hoolekogu esimehe esitatud teabenõudele tööde üleandmisega seotud dokumentide

esitamiseks, vastas Viimsi Haldus OÜ, et nad keelduvad teabenõude täitmisest, kuna nad



väidetavalt ei täida avalikke ülesandeid ning nende väitel peavad dokumendid olema Eviko

AS-ga käimasoleva tsiviilkohtuvaidluse ajal salastatud.

Eelmisel hoolekogu koosolekul jäi kokkulepe, et Karl Mänd, Jaak Sepp, Marko Laving, Margus

Tõnissaar ning Viimsi halduse esindaja teevad ringkäigu kooli juurdeehituse peal ja märgivad

vaegtööd ja garantii alla kuuluvad tööd üles. Märkustega saab tutvuda koosoleku materjalis.

Kuna koosolekule ei tulnud kohale Ragner Paevere (Viimsi Halduse juhatuse liige), siis sisulist

arutelu tööde teostamise kohta ei saanud pidada.

SEISUKOHAD

Katrin Markii: Olulised asjad: kool peab saama toimida, kriitilised funktsioonid peavad

toimima (ventilatsioon, torud,…), vaja on fikseerida tööde prioriteetsus ning koostada

lisaeelarve ettepanek. Lisaeelarved on täiendus olemasolevatele ning ei pane ohtu

olemasolevasse eelarvesse planeeritud tegevusi. 25.05 kuupäevaks on Viimsi Haldus

hinnastanud kõik tööd ning siis saab lisaeelarve kokku panna.

Jaak Sepp: Ventilatsiooni agregaadid ei tööta õigesti. Kondents vesi jääb ruumi sisse, mitte ei

juhita seda välja ning seetõttu on ühe agregaadi juhtblokk töökorrast ära. Võib vajada

garantiikorras välja vahetamist. Ettepanek on, et vald nõuaks seda tarnijalt.

Seintes on üle 20 prao, põranda epo kate pole igal pool seinani valatud.

2. Pilootprojekt - Veibiandurid

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: Hiljuti oli meie kooli loeng veibitamise teemal

laste seas ja, kui levinud see on. Kahjuks osavõtt oli piinlikult vähene (4 inimest). Aga

tegelikult teema on tõsine. Sellega seoses ja arutelus tuli välja, et Randvere koolil on võimalik

veibiandurite pilootprojektis osaleda. Siinkohal ootame hoolekogu arvamust piltootprojektis

osalemise kohta. Pikem tutvustus Hoolkogu Google Drive kaustas.

ARUTELU: kuna andurid on kergesti kahjustatavad ning hind kõrge, siis on riskid suured.

OTSUS: kui omavastutus on 0, siis läheme piloot-projektiga kaasa.

3. Koolikaamerad

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: Eelnevatel hoolekogu koosolekutel on olnud

korduvalt teemaks kaamerate paigaldus kooli. Koolijuht on saanud pakkumised, kuid kooli

eelarves selleks raha puudub. Volikogu esindaja Atso Matsalu on öelnud, et selleks tuleb

koolipidajal raha leida. Kui kaugele on protsess jõudnud?

HETKEOLUKORD

Margus Tõnissar: hetkel kaamerate jaoks eelarves raha pole. Küsitakse lisaeelarvega.

Praegused salevestusseadmed ei võimalda lisatavate kaamerate lisandumisel 30 päevast

salvestusperioodi. Tavaolukorras pole see ka vajalik, probleemid tulevad välja kiiremini, aga

suvisel ajal, kui koolis aktiivset tegevust ei toimu, võib olukordade tuvastamine võtta rohkem

aega ning siis on pikem salvestuse periood oluline.

Olemasolevate kaamerate vaateväljad tuleb üle vaadata, praegu on kattuvaid alasid ning

nende arvelt saab lisada uusi jälgitavaid alasid.



4. Ametikohtade kaardistus. Lahkuvate õpetajate arv, kes sügisest ei jätka ning põhjused. 1.

klasside õpetajate komplekteeritus, 3. kooliastme personal. Puuduolev personal

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: Teada on, et Randvere kooli lisandub sügisel 3

esimest klassi, kuidas värbamisprotsess kulgeb? Kas 3. kooliastme personalivajadus on

kaetud? Kui ei ole kaetud, siis suur on puuduolev ressurss? Kui palju on lahkuvaid õpetajaid

ning mis põhjustel?

Kuidas on lahendatud kõikide kooliastmete ruumivajadus nii õppe- kui õppega seotud

tegevuste läbiviimiseks? Kuidas on planeeritud söögivahetunnid, et säilitada kõikide laste

toitlustus kahe vahetuse käigus, et koolipäev ei pikeneks?

SÕNAVÕTUD

Gerttu Vaher - Algkooli õppejuht (1.-4. klass)

Merle Västra - Põhikooli õppejuht (5.-9. klass)

1. Lahkuvaid (teadaolevalt) on 2. Põhjusteks lapseootus ja kolimine.

2. 1. klassi õpetajad olemas.

3. 3. kooliastme õpetajatest on puudu vaid ajalooõpetaja, konkurss on väljas.

4. HEV poole personal on komplekteeritud.

5. Arenguvestlused on pooleli, võivad tuua üllatusi.

6. Jooksvalt tegeletakse ideede mõtlemisega kuidas kooli reklaamida.

7. Söögivahetundide paremaks jaotuseks otsitakse lahendust. Koosolekul pakuti välja, et

teha vahetunnid klassiastmete jaoks erinevatele aegadele, et poleks sööklas

kattuvust. Seda kaalutakse.

8. Õpetajate motiveerimiseks küsitakse õpetajailt endilt, mis neid motiveeriks.

Karoli Helia Kolk - Saatis vastused kirjalikult:

Hetkel on meile teada ainult üks HEV õpetaja, kes lahkub lapsehoolduspuhkusele.

Lisa personali otsimine HEV poolele käib ning soovijaid on. Hetkel otsime ca 2 lisa inimest.

H-korpuse ruumivajadusega hakkame ühiselt tegelema mai lõpus nagu on igal aastal olnud.

Hetkeline prognoos näitab, et otseselt ruumipuudust ei tohiks olla. Kõik oleneb sellest, kui

palju lapsevanemaid avaldab suve jooksul soovi, et meie kooliga liituda.

Katrin Markii: Rahaga seotud hüved peavad kõikidele Viimsi koolidele olema võrdsed. Selles

osas ei saa erandeid teha.

Lapsevanemad jäid selles punktis eriarvamusele - Randvere kooli asukoha tõttu on vaja teha

erisusi, et transpordi ebamugavus ja kaugus keskusest oleks kuidagi kompenseeritud.

Moodulmaja hange on välja kuulutatud. Avalik arutelu naabriga on lõppenud.

Margus Tõnissar: 1. klasside õpilaste klassideks on plaan olemas - E1 korpusesse, samuti

raamatukogusse 2 klassiruumi. Kuna arhidektiga käivad veel hinna läbirääkimised, siis on

olemas ka plaan B, juhuks, kui klassiruume ei jõuta õigeks ajaks valmis ehitada. Sellisel juhul

tehakse lisaklassiruum A2 korpusesse.

Plaanis on raamatukogusse lisa sissepääsu loomine väljast, et seda saaks külasta ka sellel ajal

kui koolimaja on suletud. Plaanis on ka söökla laiendamine. Lahtised küsimused on

garderoob.

Lapsevanemad: Kool/vald peaks leidma võimaluse tasuda õpetajate ujula kasutamise eest

erisoodustusmaksu. Lihtne arvutus näitab, et kui ujumas käiks 3 õpetajat päevas 20 päeval

kuus oleks kompenseeritav summa (3x20x7) 420 eurot millest erisoodustusmaks oleks kuus

278,25 eurot.

5. Hoolekogu liikme osalemise protsess töövestlustel



Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: Endiselt on segadus hoolekogu liikme

kaasamisel. Info tuleb viivitusega, ainult ühele liikmele ja info ei jõua teisteni. Kuidas seda

paremini reguleerida?

OTSUS:

Saadetakse kutse kõigile kolmele liikmele, kui on vähem kui 24h vestluseni, siis ka helistatakse

üle.

6. Randvere koolijuhi tegevusaruanne 30.10.2023-14.05.2024

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: Värske koolijuht on Randvere koolis olnud 8

kuud. Ootame tema poolt ülevaadet oma senistest õnnestumistest/mitteõnnestumistest ja

tulevikuplaanidest/nägemusest. Sealjuures ootame tema juhtimismudeli tutvustust.

Me soovime, et Randvere koolis kõik sujuks, ning usume, et selle ülevaate näol saab

hoolekogu olla teadlikumalt ja paremini toeks nii koolijuhile kui kogu kooliperele.

ARUANNE: Margus Tõnissar esitas aruande eraldi dokumendina ekraanil.

7. Randvere kooli arengukava ja koolijuhi visioon

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: Kuidas on moodustatud töögrupp/id? Kes

sinna kuuluvad, kas on kohtumisi toimunud? Kui on siis, kui kaugele on aruteluga jõutud?

Margus Tõnissar: arengukava sisaldab mitmeid tegevusi. Näiteks on vaja sisehindamist

(ettevalmistused on tehtud), selle jaoks on vaja eelnevalt töötajate heaolu uuringu tulemusi.

Vajalik on hoolekogu või vanematekogu SWOT analüüsi.

OTSUS: Hoolekogu koguneb enne järgmist koosolekut 1h varem, et ajurünnaku formaadis

panna kokku SWOT analüüs. Ajurünnaku viib läbi Marko Laving.

8. Hoolekogu tagasiside snäkiautomaadi mõttest

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte: Tagasisidet Google Drive kausta tuli vähe (1

inimene), otse Hoolekogu esimehele meilile 2 tagasisidet 1 pooldas ja teine ei pooldanud.

Lapsevanemate seisukoht: küsitlused klasside lapsevanemate käest leidsid tugeva vastuseisu

snäkiautomaatide paigaldamise osas nii kooli kui ujulasse.

Kool paigaldas snäkiautomaadi ujulasse piiranguga - automaat on tööl peale kella 16st, ainult

ujujate tarbeks.

9. Muud küsimused

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühikokkuvõte:

Noortetuba - On tekkinud küsimus, kes vastutab laste heaolu üle, kui nad viibivad noortetoas,

mis asub kooli territooriumil.

Margus Tõnissar: Suheldakse veelkord noortetoa juhiga, et akuutseid probleeme lahendada.

Kooliball - laste seas levib kuuldus, et kooliball on kohustuslik ja, kui ei osale siis ei saa

arvestatud tulemust rütmikatunnis?



Margus Tõnissar: ei ole kohustuslik ning (mitte)osalemine ei mõjuta rütmika hinnet.

Kaalutakse vanuseastmeti erinevate kooliballide korraldamist.

Protokollija: Marko Laving Koosoleku juhataja: hoolekogu esimees Kristlin Nagel


